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FV/ac 
 

ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL 

PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALELLA 

 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 

Caràcter: extraordinari 

Data: 9 de juliol de 2015 

Horari: de les 19 h 40 min a les 20 h 25 min  

Lloc: Sala de Sessions de la Casa de la Vila 

 

ASSISTENTS 
 

Sra. ANNA ALFARO I LUCAS, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. JOSEP BARDÉS CONESA, regidor (Gd’A) 

Sra. ANNEROSE BLOSS GEB BANTEL, regidora (P.P.) 

Sra. ANA FERNÁNDEZ I AMELA, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. ORIOL FONT I CASASECA, regidor (APA-CUP-PA) 

Sr. ANDREU FRANCISCO I ROGER, alcalde-president (ERC-SxA-AM) 

Sr. ESTEVE GARCIA-OSSORIO BARROSO, regidor (CiU) 

Sra. GLÒRIA MANS CERVANTES, regidora (AP-CP) 

Sra. MERCÈ MARZO GÓMEZ, regidora (Gd’A) 

Sra. MARIA ISABEL NONELL I TORRAS, 3a tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

Sra. LAURA RIBALAIGA I PRATS, regidora (ERC-SxA-AM) 

Sr. FREDERIC SALAS I MAÑAS, 1r tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

Sra. MARIA TERESA VILARÓ I COMAS, 2a tinent d’alcalde (ERC-SxA-AM) 

 

Assistits pel sotasignat secretari general de la Corporació, Sr. FÉLIX-JOSÉ VALDÉS CONDE. 

 

Assisteix a la sessió l’Interventor accidental de Fons, Sr. ORIOL RIVERA BERTRAN. 
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ORDRE DEL DIA 
 

1.- Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió constitutiva de l’Ajuntament 

celebrada el dia 13 de juny de 2015. 

2.- Decret de l’Alcaldia núm. 810/2015, de 18 de juny, sobre delegacions a regidors per 

a la gestió d’àrees. 

3.- Decret de l’Alcaldia núm. 872/2015, de 6 de juliol, sobre delegació d’atribucions a 

la Junta de Govern Local. 

4.- Decret de l’Alcaldia núm. 873/2015, de 6 de juliol, sobre designació de membres de 

la Junta de Govern Local. 

5.- Decret de l’Alcaldia núm. 874/2015, de 6 de juliol, sobre nomenaments de tinents 

d’alcalde. 

6.- Decret de l’Alcaldia núm. 875/2015, sobre col·locació de regidors a la Sala de 

sessions del Ple municipal. 

7.- Decret de l’Alcaldia núm. 876/2015, sobre delegacions a regidors per a la gestió 

d’àrees. 

8.- Proposta de l’Alcaldia sobre periodicitat de les sessions del Ple. 

9.- Proposta de l’Alcaldia sobre periodicitat de les sessions de la Junta de Govern 

Local. 

10.- Proposta de l’Alcaldia sobre constitució i funcionament de les Comissions 

Informatives. 

11.- Proposta de l’Alcaldia sobre constitució i funcionament de la Comissió Especial de 

Comptes. 

12.- Proposta de l’Alcaldia sobre designació de representants als Consorcis amb 

participació de l’Ajuntament, a l’Agrupació de Defensa Forestal d’Alella, al Fons 

Català de Cooperació, a l’Associació Xarxa de Ciutats i Pobles cap a la Sostenibilitat 

i a l’Agrupació de Municipis amb Transport Urbà. 
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13.- Proposta de l’Alcaldia sobre designació de representants a la Mancomunitat de 

Serveis d’Alella, El Masnou i Teià. 

14.- Proposta de l’Alcaldia sobre designació de representant a l’Associació de Municipis 

per la Independència. 

15.- Proposta de l’Alcaldia sobre designació de representants al Consell Escolar 

Municipal. 

16.- Proposta de l’Alcaldia sobre nomenament dels representants dels grups municipals 

al Consell Municipal de l’Habitatge Social. 

17.- Proposta de l’Alcaldia sobre retribucions, indemnitzacions i assistències dels 

membres de la Corporació i assignacions als grups polítics municipals. 

 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 

Al poble d’Alella, el dia 9 de juliol de dos mil quinze, essent les 19 hores 40 minuts, a la 

Sala de Sessions de la Casa de la Vila i sota la Presidència de l’Il·lm. Sr. alcalde, Andreu 

Francisco i Roger, es reuneix el Ple de l’Ajuntament en sessió pública extraordinària. 

 

Constatada l’existència del quòrum necessari per a la seva vàlida constitució, l’alcalde 

obre la sessió i informa que per qüestions tècniques aquest Ple no es retransmet en 

“streaming” perquè hi ha hagut un problema amb el servidor que fa d’enllaç extern. Ara 

hi estaven treballant. En qualsevol cas, es plantejaran algun altre “software” que pugui 

tenir més seguretat, més fiabilitat. 

 

A continuació es passen a tractar els assumptes inclosos a l’ordre del dia, recaient sobre 

aquests punts els acords que a continuació s’indiquen: 

 

1.- APROVACIÓ DE L’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ CONSTITUTIVA DE 

L’AJUNTAMENT CELEBRADA EL DIA 13 DE JUNY DE 2015.- La Presidència sotmet a 

votació l’aprovació de l’acta de la sessió constitutiva de l’Ajuntament celebrada el dia 13 

de juny de 2015, la qual  s’aprova per unanimitat. 
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El Sr. alcalde manifesta que des del punt 2 fins al 7 és donar compte de diferents Decrets 

de l’Alcaldia, de diferents aspectes sobre l’organització de l’Ajuntament per aquest 

mandat.  

 

2.- DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 810/2015, DE 18 DE JUNY, SOBRE DELEGACIONS A 

REGIDORS PER A LA GESTIÓ D’ÀREES.- El Sr. alcalde ret compte del Decret de l’Alcaldia 

núm. 810/2015, el qual literalment diu: 

 

“DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 810/2015.- Andreu Francisco i Roger, alcalde-

president d’aquest Ajuntament, en raó a les atribucions que em confereix 

l’article 43 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les 

Entitats Locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, i amb 

la finalitat d’assolir una major eficàcia en la gestió municipal, HE RESOLT: 

 

PRIMER.- Efectuar les delegacions genèriques per a la gestió de les àrees que a 

continuació es relacionen a favor dels regidors/es que s’expressen, reservant-se 

l’Alcaldia la responsabilitat i gestió directa de les àrees d’Hisenda, Participació 

Ciutadana, Urbanisme, Medi Ambient, i Transparència: 

 

a) Àrees d’Educació i Cooperació Internacional; es delega la seva gestió amb 

caràcter genèric a favor de la regidora Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas. 

 

b) Àrees d’Adolescència i Joventut,i Equitat; es delega la seva gestió amb 

caràcter genèric a favor de la regidora Sra. Anna Alfaro i Lucas. 

 

c) Àrees de Civisme i Seguretat Ciutadana, i Cultura i Festes Populars; es delega 

la seva gestió amb caràcter genèric a favor del regidor Sr. Frederic Salas i Mañas. 
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d) Àrees de Serveis Municipals i Via Pública, Obres Públiques, i Mobilitat; es 

delega la seva gestió amb caràcter genèric a favor de la regidora Sra. Ana 

Fernández i Amela. 

 

e) Àrea de Serveis a les Persones; es delega la seva gestió amb caràcter genèric 

a favor de la regidora Sra. Laura Ribalaiga i Prats. 

 

f) Àrees d’Administració, Comunicació, i Promoció Turística; es delega la seva 

gestió amb caràcter genèric a favor de la regidora Sra. Maria Isabel Nonell i 

Torras. 

 

g) Àrees d’Emprenedoria, Comerç i Consum, Salut, i Esports; es delega la seva 

gestió amb caràcter genèric a favor de la regidora Sra. Glòria Mans Cervantes. 

 

SEGON.- Les delegacions a què es refereix aquest decret no inclouen la facultat 

de resoldre mitjançant actes administratius que afectin a tercers. 

 

TERCER.- Conformement amb el previst per l’article 44 del Reglament 

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, de 28 de 

novembre de 1986, d’aquesta resolució, se’n donarà compte al Ple en la primera 

sessió que celebri, notificant-la personalment als designats, i es publicarà en el 

Butlletí Oficial de la Província, sense perjudici de la seva efectivitat des del dia 

següent al de la seva data.“ 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que el primer punt, i ho lligarà amb el setè punt, que són els 

Decrets 810/2015 i el 876/2015, defineixen la distribució de les delegacions de les 

diferents àrees en els diferents regidors de govern. Començant per l’Alcaldia, la qual 

ostentarà les àrees d’Hisenda, Participació Ciutadana i Urbanisme. En el primer decret 

constaven també les àrees de Medi Ambient i Transparència que s’havien retingut per 

veure si al final s’acabaven cedint en algun altre regidor, en aquest cas d’Alternativa per 



6 

 

Alella. I en el Decret 876/2015 les àrees de Medi Ambient i Transparència han quedat 

delegades, Medi Ambient en la Sra. Teresa Vilaró, i Transparència en la Sra. Isabel Nonell. 

Pel que fa a les altres delegacions d’àrees, hi ha la delegació a la Sra. Maria Teresa Vilaró 

de les àrees d’Educació i Cooperació Internacional, a la Sra. Anna Alfaro, les 

d’Adolescència i Joventut i d’Equitat; al Sr. Frederic Salas, les de Civisme i Seguretat 

Ciutadana,  i de Cultura i Festes Populars; a la Sra. Ana Fernández, les de Serveis 

Municipals i Via Pública, Obres Públiques i Mobilitat; a la Sra. Laura Ribalaiga la de 

Serveis a les Persones; a la Sra. Isabel Nonell, les d’Administració, Comunicació i 

Promoció Turística, a banda de la comentada abans de Transparència; i a la Sra. Glòria 

Mans, les d’Emprenedoria, Comerç i Consum, de Salut i d’Esports. 

 

 

El Ple municipal acorda quedar assabentat del contingut del Decret de l’Alcaldia 

810/2015, de 18 de juny. 

 

 

3.- DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 872/2015, DE 6 DE JULIOL, SOBRE DELEGACIÓ 

D’ATRIBUCIONS A LA JUNTA DE GOVERN LOCAL.- El Sr. alcalde ret compte del Decret de 

l’Alcaldia núm. 872/2015, el qual literalment diu: 

 

“DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 872/2015.- Andreu Francisco i Roger, alcalde-

president d’aquest Ajuntament, conformement al disposat per l’article 23.2 b) de 

la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local i articles 43 i 

53 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 

Locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, HE RESOLT: 

 

 

Delegar en la Junta de Govern Local les següents atribucions: 
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a) L’aprovació de l’oferta d’ocupació pública, d’acord amb el pressupost i la 

plantilla aprovats pel Ple, i de les bases de proves selectives del personal i de 

concursos per a la provisió de llocs de treball. 

b) L’aprovació dels instruments de planejament de desenvolupament del 

planejament general, la dels instruments de gestió urbanística i dels projectes 

d’urbanització. 

c) Les contractacions i concessions de tota classe, quan el seu import excedint 

de 25.000€ no superi el 10% dels recursos ordinaris del Pressupost, incloses 

les de caràcter plurianual quan la seva durada no sigui superior a 4 anys, 

sempre que l’import acumulat de totes les seves anualitats no superi el 

percentatge indicat, referit als recursos ordinaris. 

d) L’aprovació dels projectes d’obres i de serveis, quan el seu import no 

excedeixi del 10% de los recursos ordinaris del Pressupost municipal. 

e) L’alienació de patrimoni quan el seu valor no excedeixi del 10 % dels recursos 

ordinaris del Pressupost, i en el supòsit de la de béns immobles, quan estigui 

prevista en el pressupost, i en la de béns mobles excepte els declarats de 

valor històric o artístic. 

f) L’aprovació de qualsevol despesa l’import de la qual excedeixi de 25.000€. 

g) L’atorgament de les llicències d’obres majors.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que aquest Decret defineix les delegacions de capacitats de 

l’Alcaldia a la Junta de Govern Local, és a dir, que enlloc d’aprovar-se per Decret de 

l’Alcaldia passin a ser aprovades per part dels membres de la Junta de Govern.  

 

 

El Ple municipal acorda quedar assabentat del contingut del Decret de l’Alcaldia 

872/2015, de 6 de juliol. 
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4.- DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 873/2015, DE 6 DE JULIOL, SOBRE DESIGNACIÓ DE 

MEMBRES DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL.- El Sr. alcalde ret compte del Decret de 

l’Alcaldia núm. 873/2015, el qual literalment diu: 

 

“DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 873/2015.- Andreu Francisco i Roger, alcalde-

president d’aquest Ajuntament, conformement a les atribucions conferides per 

l’article 23 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim 

Local, i pel que disposen els articles 52 i 53 del Reglament d’Organització, 

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel Reial Decret 

2568/1986, de 28 de novembre, HE RESOLT: 

 

PRIMER.- Que la Junta de Govern Local, presidida per aquesta Alcaldia, estarà 

integrada per 4 regidors, nombre de regidors no superior al terç del nombre legal 

de membres de la Corporació i que a continuació s’indiquen: 

 

- Sr. Frederic Salas i Mañas 

- Sra. Maria Isabel Nonell i Torras 

- Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas 

- Sra. Glòria Mans Cervantes 

 

SEGON.- La Junta de Govern Local tindrà com a funcions l’assistència permanent a 

l’alcalde en l’exercici de les seves atribucions i aquelles altres funcions, que el Ple 

municipal o l’alcalde li deleguin, a més de les que li corresponguin per qualsevol 

normativa legal. 

 

TERCER.- La Junta de Govern Local celebrarà sessió constitutiva el proper dia 9 de 

juliol, a les 19 h, conformement al que disposa l’article 112.1 del Reglament 

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals. 

 

QUART.- Conformement estableixen els articles 46 i 52.4 del Reglament 

d’Organització i Funcionament, de 28 de novembre de 1986, d’aquesta resolució es 
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donarà coneixement al Ple en la primera sessió que celebri, notificant-la, a més, 

personalment als designats, i es publicarà al Butlletí Oficial de la Província, sense 

perjudici de la seva efectivitat, l’endemà de la seva data.”  

 

 

El Sr. alcalde manifesta que el Decret 873/2015 és de designació de membres de la Junta 

de Govern Local, i, en aquest cas, són quatre membres pel nombre de regidors que 

correspon al Consistori, a banda de l’alcalde.  

 

 

El Ple municipal acorda quedar assabentat del contingut del Decret de l’Alcaldia 

873/2015, de 6 de juliol. 

 

     

5.- DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 874/2015, DE 6 DE JULIOL, SOBRE NOMENAMENTS 

DE TINENTS D’ALCALDE.- El Sr. alcalde ret compte del Decret de l’Alcaldia núm. 

874/2015, el qual literalment diu: 

 

“DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 874/2015.- Andreu Francisco i Roger, alcalde-

president d’aquest Ajuntament, conformement al que disposa l’article 46 del 

Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, 

aprovat pel Reial Decret 2586/1986, de 28 de novembre, HE RESOLT: 

 

PRIMER.- Nomenar tinents d’alcalde els regidors següents: 

 

- 1r tinent d’alcalde: Sr. Frederic Salas i Mañas 

- 2n tinent d’alcalde:  Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas 

- 3r tinent d’alcalde: Sra. Maria Isabel Nonell i Torras 

- 4t tinent d’alcalde: Sra. Glòria Mans Cervantes 
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Als tinents d’alcalde, com a tals, els correspondrà substituir l’alcalde en la 

totalitat de les seves funcions i per ordre del seu nomenament, en els casos 

d’absència, malaltia o impediments. 

 

SEGON.- Conformement estableixen el número 1 de l’article 46 del Reglament 

d’Organització i Funcionament, de 28 de novembre de 1986, d’aquesta resolució es 

donarà coneixement al Ple en la primera sessió que celebri, notificant-la, a més, 

personalment als designats, i es publicarà al Butlletí Oficial de la Província, sense 

perjudici de la seva efectivitat, l’endemà de la seva data.”  

 

 

El Ple municipal acorda quedar assabentat del contingut del Decret de l’Alcaldia 

874/2015, de 6 de juliol. 

 

 

6.- DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 875/2015, SOBRE COL·LOCACIÓ DE REGIDORS A LA 

SALA DE SESSIONS DEL PLE MUNICIPAL.- El Sr. alcalde ret compte del Decret de 

l’Alcaldia núm. 875/2015, el qual literalment diu: 

 

“DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 875/2015.- Andreu Francisco i Roger, alcalde-

president d’aquest Ajuntament, en ús de les facultats que em confereix l’article 89 

del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 

Locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, en ordre a la 

ubicació dels membres de la Corporació a la Sala de Sessions, HE RESOLT: 

PRIMER.- Que els regidors/es se situïn a la Sala de Sessions del Ple municipal de 

la següent manera:  

 

- A la dreta de la Presidència i en ordre correlatiu el Sr. Secretari, la Sra. Glòria 

Mans Cervantes, la Sra. Maria Isabel Nonell i Torras, la Sra. Laura Ribalaiga i 

Prats, el Sr. Esteve Garcia-Ossorio Barroso, el Sr. Oriol Font i Casaseca i la Sra. 

Annerose Bloss.   
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- A l’esquerra de la Presidència i en ordre correlatiu el Sr. Interventor, el Sr. 

Frederic Salas i Mañas, la Sra. Ana Fernández i Amela, la Sra. Maria Teresa 

Vilaró i Comas, la Sra. Anna Alfaro i Lucas, la Sra. Mercè Marzo Gómez i el Sr. 

Josep Bardés Conesa.   

 

SEGON.- Que es traslladi aquesta resolució a tots els interessats.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que, per últim, és el decret de disposició de la Sala de Plens, que 

és la que tots poden veure. 

 

 

El Ple municipal acorda quedar assabentat del contingut del Decret de l’Alcaldia 

875/2015, de 6 de juliol. 

 

 

7.- DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 876/2015, SOBRE DELEGACIONS A REGIDORS PER A 

LA GESTIÓ D’ÀREES.- El Sr. alcalde ret compte del Decret de l’Alcaldia núm. 876/2015, el 

qual literalment diu: 

 

“DECRET DE L’ALCALDIA NÚM. 876/2015.- Andreu Francisco i Roger, alcalde-

president d’aquest Ajuntament, en raó a les atribucions que em confereix l’article 

43 del Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats 

Locals, aprovat pel Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, i amb la finalitat 

d’assolir una major eficàcia en la gestió municipal, HE RESOLT: 

 

PRIMER.- Modificar el Decret de l’Alcaldia núm. 810/2015, de 18 de juny, en el 

sentit de delegar la gestió de l’àrea de Medi Ambient, amb caràcter genèric, a 

favor de la regidora Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas i la gestió de l’àrea de 

Transparència, amb caràcter genèric, a favor de la regidora Sra. Maria Isabel 

Nonell i Torras. 
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SEGON.- Les delegacions a què es refereix aquest decret no inclouen la facultat de 

resoldre mitjançant actes administratius que afectin a tercers. 

 

TERCER.- Conformement amb el previst per l’article 44 del Reglament 

d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, de 28 de 

novembre de 1986, d’aquesta resolució, se’n donarà compte al Ple en la primera 

sessió que celebri, notificant-la personalment als designats, i es publicarà en el 

Butlletí Oficial de la Província, sense perjudici de la seva efectivitat des del dia 

següent al de la seva data.”  

 

 

El Ple municipal acorda quedar assabentat del contingut del Decret de l’Alcaldia 

876/2015, de 6 de juliol. 

 

 

8.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE PERIODICITAT DE LES SESSIONS DEL PLE.- El Sr. 

alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment diu: 

 

“Conformement al que preveu l’article 78.1 del Reglament d’Organització, 

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel Reial Decret 

2568/1986, de 28 de novembre, aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal 

l’adopció del següent acord: 

 

Establir que el Ple municipal celebri les seves sessions ordinàries una vegada al 

mes, l’últim dijous, a les 19 hores 30 minuts.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que, en aquest cas, la proposta és la de mantenir el que venien 

fent fins a la data, tot i que l’Ajuntament, també pel nombre d’habitants del poble, es 

podria plantejar o té l’obligació de celebrar un Ple cada dos mesos. Històricament, en 
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aquest Ajuntament, des de fa molts anys, s’ha celebrat mensualment. Per tant, la 

proposta és la de mantenir les sessions ordinàries una vegada al mes, l’últim dijous de 

cada mes, a les 19:30 hores. 

 

El regidor Sr. Font manifesta que, en tot cas, en aquest tema, com ja van parlar en la 

reunió prèvia que van fer, creuen que s’hauria de poder revisar això de les 19:30 hores, i 

adequar l’horari. És a dir, si és per conciliació laboral llavors ho fan a les sis de la tarda 

en què hi ha els treballadors de la casa, i, si és perquè hi pugui venir el públic, a les vuit 

de la tarda. Per tant, creu que haurien de treballar una mica sobre aquest tema i proposa 

que més endavant es replantegi aquest horari d’acord amb el què han de fer.  

 

La regidora Sra. Bloss manifesta que ella opina el mateix. A ella, personalment, li va 

millor a les vuit i creu que a la població també. 

 

El Sr. alcalde manifesta que aquí, històricament havia estat a les vuit. En el darrer 

mandat i fruit de la negociació amb els treballadors i funcionaris municipals que es va 

decidir que l’hora de finalització de l’oficina o de l’Ajuntament, en comtpes de ser a les 

vuit fos a dos quarts de vuit, van creure oportú adaptar l’hora aquesta de les vuit a dos 

quarts de vuit. És un tema del qual es pot parlar. Teòricament o en teoria, a més, hi ha 

una iniciativa al Parlament de Catalunya que busca el tema aquest de la conciliació dels 

horaris laborals i familiars, que no sap si arribaran a res en aquesta legislatura, però que 

s’hi està treballant i hauran de veure si això es replanteja havent-ho d’avançar o 

endarrerir. En qualsevol cas, ho poden anar parlant.  

 

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la proposta. Hi voten a favor el Sr. alcalde, 

els tinents d’alcalde Sres. Mans, Nonell i Vilaró, i Sr. Salas, i els regidors, Sres. Alfaro, 

Fernández, Marzo, Ribalaiga, i Srs. Bardés, Garcia-Ossorio; hi vota en contra la regidora 

Sra. Bloss; s’absté de votar-la el regidor Sr. Font. En conseqüència s’aprova la proposta.  
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9.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE PERIODICITAT DE LES SESSIONS DE LA JUNTA DE 

GOVERN LOCAL.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment 

diu: 

 

“Atès que l’article 99 del Text Refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 

Catalunya aprovat per Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, estableix que 

correspon al Ple municipal determinar la periodicitat de les sessions ordinàries 

que celebri la Junta de Govern Local, aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal 

l’adopció del següent acord: 

 

Establir que la Junta de Govern Local celebri les seves sessions ordinàries un cop a 

la setmana, cada dijous, a les 19 hores.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que, en aquest cas, també és mantenir el que es venia fent fins 

ara, que és que cada dijous, a les set de la tarda, hi pugui haver la Junta de Govern 

Local. 

 

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la proposta. Hi voten a favor el Sr. alcalde, 

els tinents d’alcalde Sres. Mans, Nonell i Vilaró, i Sr. Salas, i els regidors, Sres. Alfaro, 

Fernández, Marzo, Ribalaiga, i Srs. Bardés, Font, Garcia-Ossorio; s’absté de votar-la la 

regidora Sra. Bloss. En conseqüència s’aprova la proposta.  

 

 

10.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE CONSTITUCIÓ I FUNCIONAMENT DE LES 

COMISSIONS INFORMATIVES.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la 

qual literalment diu: 

 

“Conformement al que disposa l’article 38.b del Reglament d’Organització, 

Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel Reial Decret 
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2568/1986, de 28 de novembre, aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal 

l’adopció del següent acord: 

 

PRIMER.- Crear una única Comissió Informativa integrada per la totalitat dels 

membres del Consistori. 

 

SEGON.- L’alcalde, conformement al que disposa l’article 125 del ROF, és el 

president nat de cada comissió, podent-ne delegar la presidència a qualsevol 

regidor. 

  

TERCER.- En el supòsit que a les sessions de la Comissió Informativa se sotmetin 

assumptes a votació, el vot emès es ponderarà en funció del nombre de regidors 

que cada grup polític tingui al Ple municipal. 

  

QUART.- La Comissió Informativa celebrarà sessions ordinàries un cop al mes, el 

penúltim dijous, a les 19 hores 30 minuts.” 

 

El Sr. alcalde manifesta que ja fa dos anys que es va decidir fer una única Comissió 

Informativa, on fossin presents tots els regidors. Anteriorment hi havia dues o tres 

Comissions Informatives, en les quals només hi anava un portaveu de cada grup, però ja 

fa temps que es va canviar aquest format. Aleshores, la proposta és que hi hagi una 

continuïtat amb el que es venia fent fins ara i que sigui el penúltim dijous de cada mes, 

és a dir, el dijous abans del Ple, també a dos quarts de vuit. 

 

La regidora Sra. Marzo manifesta que, sobre les Comissions Informatives, el seu vot és a 

favor, però simplement comentar que pel que fa a la constitució de la Comissió Especial 

de Comptes, plantejar que més enllà de seguir amb la normativa legal de reunions prèvies 

a l’aprovació del Compte General, poguessin donar-se aquelles reunions trimestrals a la 

Comissió de Comptes per tal que poguessin fer una revisió de l’estat pressupostari 

trimestralment. I després, reivindicar també novament, perquè creu que va ser objecte 

d’una moció, si no s’equivoca, de mandats anteriors, poder constituir-se en Comissió 
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Informativa dos cops a l’any per revisar la Verema, tant el que és el seu tancament com 

la seva fase preparatòria.  

 

El Sr. alcalde manifesta que el tema de la Comissió Especial de Comptes ve en el següent 

punt. Respecte a la Comissió Informativa de la Verema, el que sí poden arribar és al 

compromís, que més podria no ser verbal, sinó que d’alguna manera el facin per escrit, 

perquè com a mínim un membre de cada grup doncs pugui participar-ne del pre i post. Si 

els sembla, s’ho podrien plantejar. No sap si caldrà aprovar-ho pel proper Ple, però que 

quedi documentat.  

 

El regidor Sr. Bardés manifesta que així com les Comissions Informatives mensuals 

depenen d’ells i ells les aproven i tal, i és que abans no ho han pogut parlar, en el tema 

dels Plens ordinaris i extraordinaris, en vista del gran èxit d’assistència de gent que 

tenen, haurien, creu ell, d’argumentar, tal i com deia l’Oriol, alguna manera de poder 

consultar a la gent quins horaris serien preferibles per a ells, perquè aquí els seus 

interessos són secundaris. No sap com s’hauria d’argumentar. Ho haurien de mirar i 

pensar, però és clar, el que no pot ser és que aquí, als Plens, hi ha una mitjana de quatre 

o cinc persones. No sap com s’hauria de fer. No sap si s’hauria de fer algun tipus de 

consulta o algun tipus d’enquesta, però seria bo que, ja que comencen, comencessin amb 

bon peu i que hi pogués haver aquí força gent. I això que avui n’hi ha molta. 

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 

  

 

11.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE CONSTITUCIÓ I FUNCIONAMENT DE LA COMISSIÓ 

ESPECIAL DE COMPTES.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual 

literalment diu: 
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“De conformitat amb l’establert pels articles 48.1.c) i 58 del Text Refós de la Llei 

Municipal i de Règim Local de Catalunya, aprovat pel Decret Legislatiu 2/2003, de 

28 d’abril, aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal l’adopció del següent acord: 

 

PRIMER.- Crear la Comissió Especial de Comptes, per a l’examen, estudi i l’informe 

dels comptes anuals de la Corporació, integrades pel compte general del 

pressupost, el compte d’administració del patrimoni, el compte de valors 

independents i auxiliars del pressupost i els comptes d’entitats o organismes 

municipals de gestió. 

 

SEGON.-  Ostentarà la Presidència de la Comissió l’alcalde o el regidor en qui 

delegui, i en formarà part un representant de cada grup polític municipal, 

designat per aquest grup mitjançant escrit dirigit a l’alcalde. 

 

TERCER.-  Els acords adoptats per la Comissió s’efectuaran mitjançant vot ponderat 

en funció del nombre de regidors que cada grup polític tingui al Ple municipal. 

 

QUART.- A més de les sessions necessàries per a l’aprovació dels comptes anuals 

de la Corporació, es convocarà una sessió ordinària la segona quinzena del mes de 

setembre per avaluar l’evolució dels comptes durant el primer semestre de l’any.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que la proposta d’aquesta Alcaldia és que es constitueixi, 

evidentment, amb un representant de cada grup municipal i que hi hagi el vot ponderat, 

que és el que és normatiu. Fa quatre anys varen establir, en la línia del que comentava la 

Sra. Mercè Marzo, però no tan abastament, que a més de les sessions necessàries per a 

l’aprovació del comptes anuals de la Corporació, que tot just ara que ho han creat, no sap 

si demà o dilluns ja convocaran la Comissió pel que fa al tancament o l’avaluació dels 

comptes anuals de l’any 2014, doncs la proposta és que la segona quinzena del mes de 

setembre hi hagi una reunió d’aquesta Comissió Especial de Comptes per poder fer una 

avaluació dels comptes a 30 de juny, del primer semestre. Que per qüestions 
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d’operativitat de l’àrea creuen que, i no sap si és suficient, però en qualsevol cas és la 

proposta?? perquè els diferents grups municipals puguin escoltar la proposta dels tècnics 

de l’àrea, explicant-los com ha estat el funcionament i el compliment d’aquesta execució 

pressupostària, que, bàsicament, és el que podran fer més enllà que puguin tenir accés 

als informes de l’estat d’execució del pressupost al llarg de l’any i accés a consulta amb 

l’interventor de la casa. La seva proposta seria aquesta, obligar-se el mes de setembre 

avaluar a 30 de juny, i diuen la segona quinzena de setembre perquè acaben de tancar i 

introduir les dades del mes de juliol amb totes les factures del mes de juny, entren al 

mes d’agost que tot i que està obert és mig inhàbil, ataquen la Festa de la Verema, on 

l’Ajuntament està treballant intensament des de diferents àrees, i una vegada superada la 

Verema fer aquesta avaluació del primer semestre.  

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 

 

 

12.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE DESIGNACIÓ DE REPRESENTANTS ALS 

CONSORCIS AMB PARTICIPACIÓ DE L’AJUNTAMENT, A L’AGRUPACIÓ DE DEFENSA 

FORESTAL D’ALELLA, AL FONS CATALÀ DE COOPERACIÓ, A L’ASSOCIACIÓ XARXA DE 

CIUTATS I POBLES CAP A LA SOSTENIBILITAT I A L’AGRUPACIÓ DE MUNICIPIS AMB 

TRANSPORT URBÀ.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual 

literalment diu: 

 

“Aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal l’adopció dels següents acords: 

 

PRIMER.- Designar  l’Alcalde-President d’aquest Ajuntament, Sr. Andreu Francisco i 

Roger, com a representant municipal als següents consorcis: 

- Consorci Localret 

- Consorci de promoció enoturística del territori DO Alella 
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SEGON.- Designar el regidor delegat de les àrees de Civisme i Seguretat Ciutadana 

i de Cultura i Festes Populars, Sr. Frederic Salas i Mañas, com a representat 

municipal a l’Agrupació de defensa forestal d’Alella (ADF).  

 

TERCER.- Designar la regidora delegada de les àrees d’Educació i Cooperació 

Internacional, Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas, com a representant municipal al 

Consorci del Parc de la Serralada Litoral, al Fons Català de Cooperació, a 

l’Associació Xarxa de Ciutats i Pobles cap a la Sostenibilitat i al Consorci per al 

Tractament de Residus Sòlids Urbans del Maresme. 

 

QUART.- Designar la regidora delegada de les àrees d’Administració, Comunicació i 

Promoció Turística, Sra. Maria Isabel Nonell i Torras, com a representant municipal 

al Consorci de Promoció Turística Costa del Maresme. 

 

CINQUÈ.- Designar la regidoria delegada de les àrees de Serveis Municipals i Via 

Pública, Obres Públiques i Mobilitat, Sra. Ana Fernández i Amela, com a 

representant municipal a l’Agrupació de Municipis amb Transport Urbà (AMTU).”  

 

 

El Sr. alcalde manifesta que aquí la proposta és la que aquesta Alcaldia sigui la 

representant en els Consorcis Localret i el de promoció enoturística del territori DO 

Alella. Que el Sr. Frederic Salas sigui el representant a l’Agrupació de Defensa Forestal 

d’Alella. Que, inicialment, la Maria Teresa Vilaró i Comas, sigui la representant al Consorci 

del Parc de la Serralada Litoral, al Fons Català de Cooperació, al Consorci per al 

Tractament de Residus Sòlids Urbans del Maresme i a l’Associació Xarxa de Ciutats i 

Pobles cap a la Sostenibilitat. Tot i que estan acabant d’avaluar si ha de ser algun altre 

regidor la persona que els representi. Que la Sra. Maria Isabel Nonell sigui la representant 

al Consorci de Promoció Turística Costa del Maresme. I que la Sra. Ana Fernández Sigui la 

representant a l’Agrupació de Municipis amb Transport Urbà. 
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El regidor Sr. Font manifesta que ell, a títol personal, li agradaria poder ser el 

representant davant de l’Associació Xarxa de Ciutats i Pobles cap a la Sostenibilitat. Creu 

que seria enriquidor per a ambdues bandes. 

 

El Sr. alcalde manifesta que si li sembla oportú, al llarg d’aquestes properes setmanes ho 

parlen i s’ho plantejarien segurament per al Ple de juliol. 

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 

 

 

13.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE DESIGNACIÓ DE REPRESENTANTS A LA 

MANCOMUNITAT DE SERVEIS D’ALELLA, EL MASNOU I TEIÀ.- El Sr. alcalde ret compte 

de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment diu: 

 

“Vist el disposat per l’article 4 dels Estatuts de la Mancomunitat de Serveis 

d’Alella, El Masnou i Teià,  aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal l’adopció del 

següent acord: 

 

Designar com a representants a la referida Mancomunitat de Serveis  l’Alcalde-

President, Sr. Andreu Francisco i Roger, i  la regidoria delegada de les àrees de 

Serveis Municipals i Via Pública, Obres Públiques i Mobilitat, Sra. Ana Fernández i 

Amela. 

 

La representació de l’oposició, segons l’acord adoptat entre els regidors que 

l’integren, quedarà de la següent manera: 

 

- Sra. Mercè Marzo Gómez (Gd’A):  Des d’ara fins el 30/06/2016 

- Sr. Esteve Garcia-Ossorio Barroso (CiU): Del 01/07/2016 al 30/06/2017 

- Sr. Oriol Font i Casaseca (APA-CUP-PA): Del 01/07/2017 al 30/06/2018 
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- Sra. Annerose Bloss (P.P.):   Del 01/07/2018 al 30/06/2019”  

 

 

El Sr. alcalde manifesta que aquí hi ha d’haver tres representants de l’Ajuntament, un en 

la persona de l’alcalde o alcaldessa, l’altre un regidor de govern i un tercer regidor de 

l’oposició. La proposta és que la regidora de govern, Sra. Ana Fernández, sigui la 

representat,  i que, tal i com han acordat els regidors o els portaveus dels diferents grups 

municipals a l’oposició, la Sra. Mercè Marzo representi a l’Ajuntament a la Mancomunitat 

des d’ara fins el 30 de juny de 2016, que el Sr. Esteve Garcia-Ossorio sigui el representant 

des de l’1 de juliol de 2016 fins el 30 de juny de 2017, que el Sr. Oriol Font sigui el 

representant des de l’1 de juliol de 2017 fins el 30 de juny de 2018 i la Sra. Annerose 

Bloss sigui la representant des de l’1 de juliol de 2018 fins el 30 de juny de 2019. 

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 

 

 

14.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE DESIGNACIÓ DE REPRESENTANT A L’ASSOCIACIÓ 

DE MUNICIPIS PER LA INDEPENDÈNCIA.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de 

l’Alcaldia, la qual literalment diu: 

 

“Atès que el Ple municipal, en sessió celebrada el 26 de gener de 2012, va acordar 

l’adhesió a l’Associació de Municipis per la Independència així com l’aprovació 

dels Estatuts que regulen aquesta associació, es proposa al Ple municipal l’adopció 

del següent acord: 

 

Designar l’Alcalde-President, Sr. Andreu Francisco i Roger, representant de 

l’Ajuntament d’Alella a l’Associació de Municipis per la Independència, amb totes 

les facultats previstes en els seus Estatuts.” 
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El Sr. alcalde manifesta que la proposta és que el representant sigui ell mateix. 

 

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la proposta. Hi voten a favor el Sr. alcalde, 

els tinents d’alcalde Sres. Mans, Nonell i Vilaró, i Sr. Salas, i els regidors, Sres. Alfaro, 

Fernández, Marzo, Ribalaiga, i Srs. Bardés, Font, Garcia-Ossorio; hi vota en contra la 

regidora Sra. Bloss. En conseqüència s’aprova la proposta.  

 

 

15.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE DESIGNACIÓ DE REPRESENTANTS AL CONSELL 

ESCOLAR MUNICIPAL.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual 

literalment diu: 

 

“De conformitat amb el previst per l’article 14.1 en relació amb l’article 11.4 del 

Reglament del Consell Escolar Municipal d’Alella, aquesta Alcaldia proposa al Ple 

municipal l’adopció del següent acord: 

 

Designar com a representants de la Corporació municipal al Consell Escolar 

Municipal d’Alella les següents persones: 

 

- Sr. Andreu Francisco i Roger, alcalde-president. 

- Sra. Maria Teresa Vilaró i Comas, regidora de les àrees d’Educació, 

Cooperació Internacional i Medi Ambient. 

- Sra. Glòria Mans Cervantes, regidora de les àrees d’Emprenedoria, Comerç i 

Consum, Salut i Esports. 

- Sr. Josep Bardés Conesa, regidor del grup municipal de Gd’A. 

- Sr. Esteve Garcia-Ossorio Barroso, regidor del grup municipal de CiU. 

- Sr. Oriol Font i Casaseca, regidor del grup municipal d’APA-CUP-PA.” 
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El Sr. alcalde manifesta que la part de l’Ajuntament està representada per sis persones, 

amb una proposta que siguin tres regidors o regidores de govern i tres de l’oposició. I la 

proposta que es fa és que els representants de govern siguin la Sra. Maria Teresa Vilaró, 

la Sra. Glòria Mans i ell mateix. I els representants de l’oposició puguin ser els Srs. Josep 

Bardés, Esteve Garcia-Ossorio i Oriol Font. 

 

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la proposta. Hi voten a favor el Sr. alcalde, 

els tinents d’alcalde Sres. Mans, Nonell i Vilaró, i Sr. Salas, i els regidors, Sres. Alfaro, 

Fernández, Marzo, Ribalaiga, i Srs. Bardés, Font, Garcia-Ossorio; s’absté de votar-la la 

regidora Sra. Bloss. En conseqüència s’aprova la proposta.  

 

  

16.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE NOMENAMENT DELS REPRESENTANTS DELS 

GRUPS MUNICIPALS AL CONSELL MUNICIPAL DE L’HABITATGE SOCIAL.- El Sr. alcalde 

ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual literalment diu: 

 

“Vist el disposat per l’article 5.2 del Reglament del Consell Municipal de 

l’Habitatge Social i havent-se formulat pels diferents grups municipals les 

propostes corresponents, aquesta Alcaldia proposa al Ple municipal l’adopció del 

següent acord: 

 

Nomenar com a membres del plenari del Consell Municipal de l’Habitatge Social 

als representats dels grups municipals que a continuació s’indiquen: 

 

- Sr. Abel Miravet Rubio, en representació del grup municipal ERC-SxA-AM 

- Sr. Ferran Pou Alsius, en representació del grup municipal Gent d’Alella  

- Sr. Marc Viladecans Molina-Martell, en representació del grup municipal CiU 

- Sra. Mercè Pedemonte Clemente, en representació del grup municipal APA-

CUP-PA 

- Sra. Annerose Bloss, en representació del grup municipal PP 
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- Sra. Carmen Esteras Miñana, en representació del grup municipal AP-CP” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que en aquest Consell tenen presència l’alcalde o alcaldessa o el 

regidor o regidora responsable de l’habitatge social, i, a banda, una persona que no ha 

de ser regidor o regidora proposat pels diferents grups municipals. En aquest cas, creu 

que el Sr. Oriol Font abans li comentava que tenien una persona per nomenar. Per part 

del grup municipal d’Esquerra Republicana Sumem per Alella, el representant seria el Sr. 

Abel Miravet Rubio; per part del grup municipal de Gent d’Alella seria el Sr. Ferran Pou i 

Alsius;  per part de Convergència i Unió seria el Sr. Marc Viladecans Molina-Martell; per 

part del grup d’Alella Primer seria la Sra. Carmen Esteras Miñana. 

 

El regidor Sr. Oriol Font manifesta que tenen el plaer que per part d’Alternativa per Alella 

CUP sigui la Sra. Mercè Pedemonte. 

 

El Sr. alcalde manifesta que per part del Partit Popular d’entrada havien proposat que fos 

la regidora Sra. Bloss, però que si nomena algú altre, ella ja ho notificarà. 

 

 

A continuació, la Presidència sotmet a votació la proposta, la qual s’aprova per 

unanimitat. 

 

 

17.- PROPOSTA DE L’ALCALDIA SOBRE RETRIBUCIONS, INDEMNITZACIONS I 

ASSISTÈNCIES DELS MEMBRES DE LA CORPORACIÓ I ASSIGNACIONS ALS GRUPS 

POLÍTICS MUNICIPALS.- El Sr. alcalde ret compte de la proposta de l’Alcaldia, la qual 

literalment diu: 

 

“Atès que la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les Bases de Règim Local, en el 

seu article 75; l’article 166 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual 

s’aprova el text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya i el 
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Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les Entitats Locals, de 28 

de novembre de 1986, en els seus articles 13 i següents, estableixen que els 

membres de les Corporacions locals tenen dret a percebre amb càrrec als seus 

pressupostos, retribucions i indemnitzacions. 

 

1. Retribucions 

 

Els membres de les Corporacions Locals han de percebre retribucions per l’exercici 

dels seus càrrecs quan ho facin en règim de dedicació exclusiva o parcial i han de ser 

donats d’alta en el règim general de la Seguretat Social; les corporacions han 

d’assumir el pagament de les quotes. 

 

Correspon al Ple corporatiu, a proposta del seu president, determinar, dins de la 

consignació global continguda a aquesta finalitat dins del pressupost, la relació de 

càrrecs de la Corporació que puguin desenvolupar en règim de dedicació exclusiva o 

parcial, i, per tant, amb dret a retribucions, així com les quanties que correspongui a 

cadascun d’ells en atenció al seu grau de responsabilitat. 

 

2. Indemnitzacions 

 

Tots els membres de la Corporació, inclosos els que desenvolupin càrrecs en règim de 

dedicació exclusiva o parcial, tenen dret a percebre indemnitzacions per les despeses 

ocasionades per l’exercici del càrrec quan siguin efectives, i prèvia justificació 

documental, segons les normes de general aplicació en les administracions públiques 

i les que en aquest sentit aprovi el Ple. 

 

3. Assistències 

 

Els membres de la Corporació que no tinguin dedicació exclusiva o parcial percebran 

assistències per la concurrència efectiva a les sessions dels òrgans col·legiats de què 

formin part, en la quantia que assenyali el Ple de la Corporació. 
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4. Assignació als grups polítics municipals 

 

Amb càrrec al pressupost anual de la Corporació, es podrà assignar als grups polítics 

una dotació econòmica que ha de comptar amb un component fix, idèntic per a tots 

els grups i un altre variable, en funció del nombre de membres de cadascun d’ells. 

 

L’Alcaldia, al Ple de l’Ajuntament proposa l’adopció dels acords següents: 

 

Primer.- Reconèixer a l’alcalde, Sr. Andreu Francisco i Roger, la dedicació exclusiva 

en el desenvolupament del càrrec per realitzar funcions de presidència i portar 

directament diferents àrees, amb una retribució bruta equivalent a la vigent fins el 

12 de juny de 45.000 euros anuals, a abonar en dotze mensualitats i donar-lo d’alta 

en el règim general de la Seguretat Social. 

 

Segon.- Reconèixer la dedicació parcial en el desenvolupament del càrrec per 

ostentar delegacions de l’Alcaldia, sent la retribució bruta igual a 30.000 euros 

anuals, a abonar en dotze mensualitats i donar-los d’alta en el règim general de la 

Seguretat Social, als següents regidors: 

 

� 1r. tinent d’alcalde Sr. Frederic Salas i Mañas. Delegat en les àrees de Civisme i 

Seguretat Ciutadana, i Cultura i Festes Populars. 

 

� Sra. Ana Fernández i Amela. Delegada en les àrees de Serveis Municipals i Via 

Pública, Obres Públiques, i Mobilitat. 

 

Tercer.- Reconèixer la dedicació parcial en el desenvolupament del càrrec per 

ostentar delegacions de l’Alcaldia, amb una retribució bruta de 27.300 euros anuals, 

a abonar en dotze mensualitats i donar-los d’alta en el règim general de la Seguretat 

Social, als següents regidors: 
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� 3a. Tinent d’alcalde Sra. Isabel Nonell i Torras. Delegada en les àrees 

d’Administració i Transparència, Comunicació i Promoció Turística. 

 

� 4a. Tinent d’alcalde Sra. Glòria Mans i Cervantes. Delegada en les àrees 

d'Emprenedoria i Comerç, Salut i Esports. 

 

Quart.- Reconèixer la dedicació parcial en el desenvolupament del càrrec per 

ostentar delegacions de l’Alcaldia, amb una retribució bruta de 24.600 euros anuals, 

a abonar en dotze mensualitats i donar-la d’alta en el règim general de la Seguretat 

Social, a la següent regidora: 

 

� Sra. Laura Ribalaiga i Prats. Delegada en l'àrea de Serveis a les Persones. 

 

Cinquè.- Reconèixer la dedicació parcial en el desenvolupament del càrrec per 

ostentar delegacions de l’Alcaldia, amb una retribució bruta de 20.400 euros anuals, 

a abonar en dotze mensualitats i donar-la d’alta en el règim general de la Seguretat 

Social, a la següent regidora: 

 

� Sra. Anna Alfaro i Lucas. Delegada en les àrees de Adolescència i Joventut, i 

Equitat. 

 

Sisè.- Reconèixer la possibilitat de dedicació parcial en el desenvolupament del 

càrrec de regidor portaveu dels grups municipals de l’oposició, amb una retribució 

bruta de 10.200 euros anuals, a abonar en dotze mensualitats i donar-los d’alta en el 

règim general de la Seguretat Social. Els regidors/es podran sol·licitar-ho fins al 31 

de juliol de 2015 mitjançant escrit presentat per registre d'entrada. 

 

Setè.- Establir el següent règim d’indemnitzacions i  assistències: 

 

1.- Assistència a sessions i comissions 
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Els membres de la Corporació que no tinguin dedicació exclusiva o parcial, 

percebran per l’assistència a les sessions que portin a terme els òrgans municipals, 

les següents quantitats: 

 

  

* Sessions de Ple:   

 Regidors/es: 276 euros/sessió     

 

* Sessions de la Junta de Govern: 

 Regidors/es: 138 euros/sessió 

 

* Sessions de les Comissions Informatives i especials: 

 Regidors/es: 69 euros/sessió  

 

Els regidors/es percebran les assistències per la concurrència efectiva a les sessions 

de les Comissions Informatives de les quals formin part, encara que no s’arribin a 

realitzar per manca del quòrum necessari, o no assistència del seu president, si 

prèviament no l’ha desconvocat amb una antelació mínima de vint-i-quatre hores. 

 

2.- Per comissions de serveis 

 

Les comeses especials que circumstancialment hagin de realitzar els membres de 

l’Ajuntament, fora del terme municipal, donaran lloc a les mateixes 

indemnitzacions establertes per als treballadors municipals. 

 

Quan a les despeses de viatge s’abonarà l’import corresponent per la utilització de 

qualsevol mitjà de transport. 

 

En el suposat d’utilitzar vehicle propi, s’abonarà la mateixa quantitat que als 

treballadors municipals per quilòmetre per l’ús del vehicle. 
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Vuitè.- Determinar l’assignació econòmica a favor dels grups polítics municipals, de 

conformitat amb el que preveu l’article 73.3 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, en la 

forma que es detalla a continuació: 

 

Grup polític  Component fix Variable Total anual 

ERC+SxA 200,00 euros 305,00euros x7 regidors 2.335,00 euros 

Gd’A 200,00 euros 305,00euros x2 regidors 810,00 euros 

CIU 200,00 euros 305,00euros x1 regidor 505,00 euros 

AxA 200,00 euros 305,00euros x1 regidor 505,00 euros 

PP 200,00 euros 305,00euros x1 regidor 505,00 euros 

AP 200,00 euros 305,00euros x1 regidor 505,00 euros 

TOTAL ANUAL................................... 5.165,00 euros 

 

L'abonament es realitzarà en un pagament el mes de març de cada any. La part 

proporcional de 2015 s'abonarà durant el mes de juliol.  

 

Novè.- Les retribucions i assistències dels membres de la Corporació seran efectives 

des del 13 de juny de 2015 i quedaran subjectes a la variació de l’import menor dels 

dos següents: El que s’apliqui als treballadors de l’Ajuntament o al de l’IPC anyal de 

Catalunya. 

 

Desè.- Ordenar la publicació íntegra dels anteriors acords en el Butlletí Oficial de la 

Província i tauler d’anuncis de la Corporació.” 

 

 

El Sr. alcalde manifesta que la proposta que es trasllada és una proposta de continuïtat 

amb el sistema que tenien funcionant el darrer mandat, i, fins i tot, l’anterior, pel qual hi 

ha tot un seguit de dedicacions parcials de regidors de govern i una proposta per tal que 

els portaveus dels diferents grups municipals a l’oposició també hi puguin tenir una 
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dedicació parcial. Hi ha regidors i regidores que van per dedicació exclusiva o parcial, i 

després n’hi ha que van per assistència als diferents òrgans de govern, siguin Comissions 

Informatives, Juntes de Govern o aquest Plenari. A banda de les retribucions que ara 

explicarà, hi ha una dotació econòmica de suport, o a favor dels diferents grups polítics 

municipals.  Aquesta proposta econòmica ascendeix, aproximadament, perquè com hi ha 

la qüestió de les assistències que cada anys no són les mateixes Juntes de Govern, 

Informatives o Plenaris, estan parlant d’una xifra aproximada, però que la proposta de 

despesa anual per aquests quatre anys estaria a l’entorn d’uns 259.000 o 260.000 euros 

més la Seguretat Social, que sobre la proposta del pressupost inicial de 2015 estan a 

l’entorn d’entre 5.000 i 6.000 euros menys del que el cost dels electes municipals doncs 

tenia com a cost previst a inici d’aquest exercici. La proposta és la següent: que l’alcalde 

tingui una dedicació exclusiva, que és la mateixa que al final de l’anterior mandat, 

equivalent a 45.000€ bruts anuals; que els diferents regidors de govern o de l’oposició 

tinguin una dedicació parcial i aquesta dedicació parcial la referirien a una teòrica 

dedicació exclusiva de 30.500€. Que no existeix com a referent, perquè quan la “Ley de 

Racionalidad i Sostenibilidad de la Administración Local” parla de dedicacions exclusives 

i que aquest Ajuntament en podria tenir fins a tres, aquestes dedicacions exclusives 

podrien ser totes fins a 45.000€,  i després n’hi podria haver deu més de 44.999€ i 

estarien complint la legalitat. Però que, en qualsevol cas, la proposta és que hi hagi dues 

persones amb una dedicació parcial i amb una retribució bruta de 30.000€ anuals amb 

dotze mensualitats, que en aquest cas són el Sr. Frederic Salas i la Sra. Ana Fernández; 

dos regidors més amb una dedicació parcial de 27.300€ que són la Sra. Isabel Nonell i la 

Sra. Glòria Mans; una altra dedicació, en aquest cas de 24.600€ bruts anuals per dotze 

mensualitats per a la Sra. Laura Ribalaiga i Prats; una dedicació parcial de 20.400€ bruts 

per a la Sra. Anna Alfaro i Lucas; i la proposta que els diferents portaveus dels grups 

municipals puguin també tenir una dedicació parcial de 10.200€ bruts anuals. Pel que fa 

a les indemnitzacions per les assistències, que són per la resta de regidors i regidores que 

no estiguin acollits en aquest sistema de dedicacions parcials, les propostes de 

retribucions són les mateixes que hi havia en aquest mandat anterior. I són 69€ per 

assistència a les Comissions Informatives i Comissions Especials, 138€ per assistència a 

les Juntes de Govern, i 276€ per assistència als Plenaris. I, per últim, hi hauria la 
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proposta d’assignació econòmica als diferents grups polítics municipals que segueix una 

forma de component fix i variable, que són 200€ anuals fixos per a cada grup municipal i 

una aportació variable de 305€ per regidor. Que els portaria que el grup d’Esquerra 

Republicana de Catalunya Sumem per Alella tingués una assignació econòmica anual de 

2.335€,  Gent d’Alella de 810€, i els altres grups municipals de 505€, per un total de 

5.165€. Si no li falla la memòria, l’any 2013, ja varen aplicar una reducció del 25% dels 

diners assignats als diferents grups municipals. 

 

El regidor Sr. Font manifesta que, en tot cas, vistes les retribucions, a ells els sembla que 

és interessant o és remarcable que de l’equip de govern, si bé són dedicacions parcials, al 

final el sou correspon quasi a una dedicació exclusiva per a la gran majoria de regidors. 

En tot cas, no discuteixen que hagi de ser així si hi ha molta feina, però s’abstindran, 

conforme volen que realment es faci feina com si fos una jornada completa, perquè els 

sous són de jornada completa. Per tant, sis dels vuit regidors de govern tenen quasi sous 

de dedicació completa i exigiran aquesta feina i aquesta tasca. Com també exigiran i 

intentaran complir la seva a l’oposició. I, per tant, s’abstindran en aquesta votació 

perquè consideren això, que en un municipi de 10.000 habitants no queda justificat que 

la immensa majoria de regidors de govern tinguin dedicació exclusiva, però si es fa la 

feina com toca, doncs la bona feina s’ha de remunerar bé o correctament. 

 

El Sr. alcalde manifesta que més enllà que estiguin establertes com a dedicacions 

parcials, la dedicació de tots aquests regidors i regidores de govern serà extensiva més 

que exclusiva. I el que sí també voldria remarcar, que abans quan ha fet l’explicacióno ho 

ha plantejat, és que, en aquests darrers mandats, l’Ajuntament i el govern, o aquesta 

Alcaldia, havia disposat d’un eventual al servei de l’Alcaldia. Una persona triada perquè 

donés suport al govern o a l’Alcaldia i, per aquest mandat, de moment, aquest govern no 

opta per tenir aquesta persona eventual.  

 

La regidora Marzo manifesta que no queda clar perquè no hi ha personal eventual, com 

tampoc va quedar clar les raons per les quals les tenia durant aquests mandats anteriors, 

més enllà de la bona fe de la persona en qüestió sembla més una situació que respon més 
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als noms i cognoms que una necessitat real d’aquest Ajuntament, cobrir o no cobrir un 

lloc com aquest. Més enllà de la mala fortuna o la bona fortuna perquè mai se sap el final 

com acabaran les coses, que per la LRSAL s’hagués de reduir una plaça o un d’aquests 

càrrecs de confiança del mandat anterior. Això pel que fa als càrrecs de confiança que, 

des d’aquest grup, sempre han considerat que un Ajuntament com en el seu, i en general 

a tots, s’hauria d’abstenir de disposar de persones de confiança, perquè la confiança l’han 

de posar en els equips que conformen l’Ajuntament, en els tècnics, en els funcionaris, 

que han d’estar ben preparats, que se’ls ha de donar suport perquè mantinguin una 

formació contínua i perquè puguin donar els seus millors nivells d’exigència, i, per tant, 

no és el seu model, mai, tenir càrrecs de confiança. Per tant, no vol desmerèixer el fet 

que el Sr. alcalde anunciï que no hi ha previst un càrrec de confiança, però sí posar en 

evidència el que per a ells ha estat la presència de càrrecs de confiança en aquest govern 

en els dos mandats anteriors. I, pel que fa al tema dels sous, és un tema complex, perquè 

ella li diria que celebra que estiguin ben retribuïts els membres de govern, celebra molt 

que estiguin ben retribuïts. Però és una condició subjectiva estar ben o mal retribuït. Més 

enllà del que digui la LRSAL es poden preguntar si té sentit que un ajuntament amb 

10.000 habitants tingui com a dedicació màxima exclusiva del seu alcalde el topall 

màxim que fixa la LRSAL i que curiosament ha estat la retribució que ha previst per si 

mateixa l’alcaldessa de Madrid, que, més enllà que sigui la capital d’Espanya, té la 

població que té i les complexitats com a ciutat. És un tema subjectiu. Ella parteix de la 

base que la dedicació de l’alcalde no és que sigui exclusiva, és que supera inclús aquest 

terme d’exclusivitat perquè la seva dedicació és impressionant. Però no només la de 

l’alcalde, sinó la de la major part del seu govern o la totalitat del seu govern, 

segurament. I això també li fa pensar per què hi ha uns membres de govern que tenen 

una retribució i altres que en tenen una altra. Això és un tema que no explica, però li 

deixa per a ell, perquè tindrà les seves raons i tindran les seves quitances. No creu que 

desmereixi en res que hi hagi regidors que tinguin remuneracions inferiors a altres en 

relació al que serà la seva, ni nivell de responsabilitat ni dedicació. N’està convençuda. 

En canvi, doncs, sí que es produeixen aquestes diferències. Hi ha regidors que guanyen 

més. No se sap si per responsabilitat, no se sap per què, és a dir, és la seva potestat. És 

la seva potestat també decidir o proposar la remuneració dels grups municipals. Ella li 
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diria que, sobre si és molt o és poc 10.200€, insisteix que torna a ser una cosa 

subjectiva. Per a ella és molt més important, és infinitament molt més important, que en 

un moment determinat que algun d’aquests grups considera que necessita uns mínims 

recursos per entomar algun tipus de feina específica concreta que els requereixen, i li 

posa d’exemple l’única vegada que aquest grup ha considerat que podia demanar a 

l’alcalde tenir una persona, durant unes hores d’una setmana, perquè els ajudés a 

organitzar la informació del planejament urbanístic per acabar de configurar el seu vot, 

doncs, el Sr. alcalde considerés que no hi havia cap persona, cap administratiu disponible 

que pogués dedicar-se a aquest grup durant sis hores una setmana. S’abstindran en 

aquest punt. No hi tenen res a fer, tampoc perquè el Sr. alcalde fa, disposa i proposa, i 

segur que té molts elements de judici per determinar que sigui com ho proposa.  

 

El Sr. alcalde manifesta que d’alguna de les coses que la regidora Sra. Marzo ha comentat, 

en aquest Ajuntament, al final del mandat 2003-2007, hi va haver una persona eventual, 

no recorda si va ser els dos darrers anys o un any i mig; el mandat 2007-2011 van ser 

dues persones eventuals; el 2011-2015 van començar amb dues persones eventuals i el 

gener de 2014 per aplicació de la LRSAL va passar a una persona. Li pot garantir que 

aquest personal, que ha estat eventual, ha fet moltíssima feina en aquest Ajuntament. 

No han estat alliberats polítics com quan s’aprofita l’administració perquè aquella 

persona treballi o es dediqui, si no exclusivament, pràcticament exclusivament, en el seu 

partit. Respecte de la retribució d’aquest alcalde, com ella sap, han anat evolucionant, i 

la retribució que s’estableix com a base el 2003 era la mateixa que guanyava l’alcalde de 

Teià en aquell moment. Hi va haver diferents actualitzacions, no per l’IPC, sinó pels 

diferents augments. Es va arribar un punt que hi va haver una reducció del 10%, si no li 

falla la memòria, el 2012, quan es trobaven en plena crisi, i els regidors en un 5%. En 

aquests moments està amb aquests 45.000€. Les diferents retribucions dels diferents 

regidors i regidores de govern són una proposta que ells entenen equilibrada. Sobre 

retribucions, se’n pot fer moltíssima demagògia, però ell creu que és una qüestió de 

dignificació de la feina dels electes, i per tal de facilitar que gent normal o de carrer, 

tinguin la possibilitat de poder-se dedicar a la cosa pública, el fet que aquestes 

retribucions sense ser exagerades, doncs, compensin aquesta no dedicació a la seva 
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activitat personal. I ja li diu ell, i aquí no entra a qüestionar la seva retribució, però sí 

que la retribució que tenen els diferents regidors i regidores d’aquest Ajuntament, diria 

que en la seva totalitat està molt per sota de les responsabilitats que ostenten. Per això 

també es dediquen a la cosa pública i entenen que, per ser-hi, les retribucions no poden 

ser mai a les equivalents en el sector privat. Com deia, és una proposta de continuïtat del 

sistema que ha anat funcionant en l’Ajuntament i que ha donat els resultats de feina que 

ha donat.  

 

 

A continuació la Presidència sotmet a votació la proposta. Hi voten a favor el Sr. alcalde, 

els tinents d’alcalde Sres. Mans, Nonell i Vilaró, i Sr. Salas, i els regidors, Sres. Alfaro, 

Fernández, Ribalaiga, i Sr. Garcia-Ossorio; s’absté de votar-la els regidors Sres. Bloss i 

Marzo, i Srs. Bardés i Font. En conseqüència s’aprova la proposta.  

 

 

El regidor Sr. Font manifesta si poden fer un mini torn d’intervencions. 

 

El Sr. alcalde manifesta que, si el que volen és fer un comentari de text sobre els Decrets 

de l’Alcaldia que han passat avui, els deixa.  

 

El regidor Sr. Font manifesta que el tema és que les delegacions o les atribucions de la 

Junta de Govern al final perpetuen la situació anterior, que era quelcom que des del 

principi, nosaltres com a Alternativa per Alella - CUP havien intentat remarcar que fos 

diferent. Els agradaria que es pogués revisar, perquè al final torna a passar el que passa 

sempre en aquests pobles, que tot acaba passant per Junta de Govern i arriben al Ple 

molt poques coses. En tot cas, treballaran durant els pròxims mesos per poder fer una 

proposta i els agradaria que es pogués revisar la delegació a la Junta de Govern per tal 

que el Ple sigui l’òrgan natural de discussió o com a mínim d’informació pública del que 

passa en aquest Ajuntament. Perquè, si es miren punt per punt, les delegacions a la 

Junta de Govern és la gran majoria de coses. I, per tant, entenen que no només per a ells 

com a regidors, sinó com a poble, es mereixen que tota aquesta informació s’exposi, es 
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puguin confrontar els punts de vista de cara simplement a tenir un posicionament. Els 

vots ja sortiran els que hagin de sortir, però, com a mínim, que la informació arribi 

suficientment com perquè el Ple no sigui Decret, Decret, Decret, sinó que tingui un 

contingut on hi hagi més vidilla a dintre. Aquest és el seu comentari respecte els 

Decrets.  

 

El regidor Sr. Garcia-Ossorio manifesta que agraït per deixar-lo fer la intervenció. Només 

és una reflexió respecte els Decrets en base al nou cartipàs que s’ha designat per 

l’alcalde. Hi ha posicions a les regidories que estan ostentades per les mateixes persones, 

en alguns casos des de fa més de dotze anys. Ells creuen, després de fer-ne una reflexió, 

que això no és bo ni per la posició, ni tan sols per la persona. Més que res perquè es van 

generant usos i costums habituals, que potser estaria bé la regeneració en base a l’equip 

que l’alcalde ha conformat i que plenament tenen capacitat per ostentar-ho un o altres. 

 

  

I no havent-hi més assumptes a tractar, la Presidència alça la sessió, essent les 20 hores 

25 minuts, de la qual s’estén aquesta acta que, com a secretari, CERTIFICO. 


	FV/ac
	IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ
	Horari: de les 19 h 40 min a les 20 h 25 min 

	ASSISTENTS
	ORDRE DEL DIA
	DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ




